

RADIO ANNOUNCEMENT

The Minister of Public Health, Dr. MANAOUA Malachie, hereby informs the populations of the city of Douala, that from April 2 to 7, 2020, he will be organizing a vast active search operation for cases within the population as part of the response against the Coronavirus (COVID-19).

Community Health Workers will visit households to raise awareness on coronavirus prevention measures and identify those at risk of developing the disease, in order to have them tested by specialized teams.

The Minister of Public Health invites the populations of the city of Douala to join in this operation to combat the coronavirus which will be carried out under the supervision of the Governor of the Littoral Region. He also reminds the populations of the importance of respecting preventive measures, including regular hand washing with soap and water and limiting movements out of homes.



Manaoua Malachie

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix-Travail-Patrie

MINISTRE DE LA SANTE PUBLIQUE

SECRETARIAT GENERAL

N° 118-105 /CR/MINSANTE/SG

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace-Work-Fatherland

MINISTRY OF PUBLIC HEALTH

SECRETARIAT GENERAL

Yaoundé, le 27 MARS 2020

COMMUNIQUE-RADIO

Le Ministre de la Santé Publique, le Dr MANAOUDA Malachie, porte à la connaissance des populations de la ville de Douala, qu'il organise, du 02 au 07 avril 2020, une vaste opération de recherche active des cas au sein de la population dans le cadre de la riposte contre le Coronavirus (COVID-19).

Les Agents de Santé Communautaire passeront dans les ménages pour sensibiliser les populations sur les mesures de prévention contre le coronavirus et identifier les personnes à risque de développer la maladie, à l'effet de leur faire subir un test de dépistage par les équipes spécialisées.

Le Ministre de la Santé Publique invite les populations de la ville de Douala à adhérer à cette opération de lutte contre le coronavirus qui se fera sous l'encadrement du Gouverneur de la Région du Littoral. Il rappelle, par ailleurs aux populations, l'importance de respecter les mesures de prévention dont le lavage régulier des mains avec de l'eau et du savon ainsi que la limitation des déplacements hors des domiciles.



Manaouda Malachie

Site WEB: www.minsante.cm/www.minsante.gov.cm

Cellule de Suivi MINSANTE Tel : 222 22 41 44 E. Mail : minsante_cellulesuvi@yahoo.com
Porte 404, Ministère de la Santé Publique, N°8, Rue 3038, Quartier du Lac-Yaoundé III